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Værdigrundlag 

Vi har i skolebestyrelsen det seneste år fortsat arbejdet med skolens 

værdigrundlag. Det er en proces vi aldrig helt vil slippe, idet der hele tiden sker 
en udvikling og derfor vil vi løbende arbejde med disse grundlag for at sikre en 

moderne og tidssvarende skole. 

 

 

Inklusion – lærende fællesskaber 
Et af de store emner det sidste år har været inklusion på skoleniveau. Det er et 

ord, der for mange har været ensbetydende med, at vi nu skal rumme alle 

elever, uanset om det drejer sig om såkaldt ”normale” børn eller børn med 

specielle behov. Denne opfattelse blev, for vores vedkommende, manet til 
jorden på et møde i Billund, hvor vi i bestyrelsen sammen med de andre 

bestyrelser fra skoler og dagtilbud i kommunen, fik at vide, at inklusion er lig 

med større sammenhold under hensyntagen til sociale og faglige behov på alle 

måder, altså at det er alles opgave at sørge for, at der er plads til alle, både i 
skolen og i vores lokalsamfund i det hele taget. 

 

Skolebestyrelsen 

Vi har fået en ny skolebestyrelse. Janne Criscione var på valg og er udtrådt. 
Hun har ikke længere børn på skolen og ønskede derfor ikke genvalg. Vi takker 

hende for hendes store arbejde. Valget var lidt af en udfordring, fordi der ikke 

dukkede nogen op på valgaftenen og vi derfor i den gamle bestyrelse var nødt 

til at begynde at ringe rundt til forældre, vi kunne tænke os måske var 

interesseret i at lave et stykke frivilligt arbejde for vore børn. Det lykkedes til 
sidst at finde Britta Frost-Jensen, som vi byder velkommen til et godt og 

spændende job i bestyrelsen. 

 

Forældrerepræsentanterne i den nye bestyrelse er herefter: 
Allan Munk Nielsen 

Dan Møbjerg Christensen 

Dorit Løvig Borg Christensen 

Dorthe Jespersen  
Britta Frost-Jensen 

Susanne Kjær Sørensen Næstformand 

Flemming Skriver Pedersen Formand 

 

Adresser, telefonnumre samt e-mail adresser fremgår af skolens hjemmeside. 
Hvis man har spørgsmål, ris eller ros, så tøv ikke med kontakten. 

 

Kommende bestyrelsesvalg 

Der er valg til bestyrelsen igen til foråret 2014, men den eksakte valgdato er 
ikke fastsat endnu. Den vil blive offentliggjort senere. På valg denne gang er: 

 

Allan Munk Nielsen 

Dan Møbjerg Christensen 
Dorthe Jespersen 



Susanne Kjær Sørensen 

Flemming Skriver Pedersen 

 

Skolerenovering 
Vores skole står som bekendt over for en kæmpe renovering. I den forbindelse 

har der gennem året været arbejdet intenst med, hvordan vi har kunnet få alle 

- eller de fleste af vore ønsker opfyldt. Det ser på nuværende tidspunkt ud til 

at lykkes.  
 

Det har været en lang proces, der har strakt sig over flere år, men planen er, at 

der skal startes på den egentlige byggeproces i løbet af sensommeren eller 

efteråret 2013. Jeg ved godt, at mange har været frustrerede over den lange 
proces, men der ligger mange timers arbejde før man kan tage fat med en 

skovl og omverdenen kan se, at der er gang i tingene. 

 

Med venlig hilsen 

 
Skolebestyrelsen 


